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FRA 
HARSTAD 

TIL 
BEVERLY 

HILLS

15. juli står Cecilia Lima Knutsen på scenen 
med sitt eget «One Woman Show» på Fine 

Arts Theater i Beverly Hills.

SHOWKLAR: 15. juli står Cecilia Lima Knutsen på scenen i Beverly Hills med sitt eget «One Woman Show». FOTO: DANA COLE

TEKST: ANDREAS ISACHSEN \\ AIS@HT.NO

Text

FROM
HARSTAD
TO 
BEVERLY 
HILLS

On	June	15	Cecilia	goes	on	stage	with	her	
own	“One-Woman	Show”	at	Fine	Arts	

Theatre	in	Beverly	Hills

Show ready: On July 15 Cecilia is on stage in Beverly Hills with her own One-Woman Show.   Photo: Dana Cole
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M ange husker henne kan-
skje som Trude Cecilie 
Knutsen, jenta som etter 
endt videregående på 
musikklinja ved Heggen, 
som 18- åring flyttet til 

Oslo for å studere sang ved musikkonser-
vatoriet. Da hadde hun allerede som 15- 
åring vunnet talentiaden for Nord- Norge, 
og veien innen musikken for lengst staket 
ut.

– Jeg ville synge klassisk musikk
– Jeg husker jeg var på audition hos Arne 
Bendiksens plateselskap. De ville at jeg 
skulle synge popmusikk, men det ville ikke 
jeg. Det var mer den klassiske veien jeg ville 
gå. Hjertet mitt ville synge klassisk, sier Ce-
cilia.

Det meste tyder på at valget hun tok da, 
og valgene hun har tatt senere i livet, har 
brakt henne langt som artist. Få harstadvæ-
ringer kan vise til lignende turnéliste, som 
har brakt henne til Asia, Oceania, Nord- 
Amerika og Europa.

Står på scenen i Grieghallen
Etter 12 år i USA over to perioder, de fleste 

av disse årene i Los Angeles, syv albumutgi-
velser og 300.000 solgte plater, valgte hun 
og ektemannen å flytte hjem til Norge i 
2017, og bor nå i Svelvik.

Det betydde ikke at Cecilia valgte å legge 
sangkarrieren på hylla. I fjor holdt hun sitt 
første show i Los Angeles. Om drøye to 
uker står hun på scenen i Grieghallen i Ber-
gen, under artist Linda Fosses konsertfore-
stilling «Følg Draumen». Deretter bærer det 
av sted til Los Angeles for premièren på 
hennes eget «One Woman Show».

Perioder med opp og nedturer
– Etter den overveldende responsen jeg 
fikk etter showet i fjor, fikk jeg troen tilbake 
på at det er dette jeg fortsatt ville holde på. 
Det har vært perioder med opp og nedtu-
rer de siste årene, der jeg til tider har trodd 
at karrieren var over. Men nå gønner jeg på 
og satser på at showcasen i Beverly Hills vil 
slå godt an, sier Cecilia som legger til at hun 
til showet har invitert personer de kjenner 
innen både business og media.

– Jeg vet at det kommer folk fra Las Vegas 
til showet, hva nå det kan resultere i der-
som de liker det, sier hun lett humrende.

Forteller historier fra Harstad
At hun ikke har glemt sine røtter kommer 
tydelig fram i dette showet, skal vi tro hen-
nes egen beskrivelse av innholdet.

– Mellom hver sang forteller jeg historier 
om hvordan det har vært å vokse opp i en 
liten by nord for Polarsirkelen, om nordly-
set, mørketiden og midnattssola. Dette er 
historier jeg oppfatter at mange syntes er 
eksotiske. Jeg har til og med tatt med en li-
ten historie om at vi i oppveksten ofte måtte 
spise fisk hjemme fordi det var sunt og godt 
for oss, forteller hun lattermildt.

– Opptatt av det spirituelle
Helt siden starten på hennes karriere har 
Cecilia vært opptatt av det spirituelle, noe 
også mye av hennes musikalske uttrykk bæ-
rer preg av. Dette har bidratt til at hun har 
slått gått an innen spirituelle- og New Age-
miljøer, spesielt i USA og Østen der disse er 
svært utbredt.

– Jeg har aldri angret på de valgene jeg 
selv har gjort, eller de jeg har gjort sammen 
med min mann, som da vi solgte alt vi eide 
og flyttet til USA. Jeg er stolt livet mitt så 
langt. Det har vært mye tålmodighet og 
knallhard jobbing. Men nå begynner en ny 
del av livet mitt, jeg må være sterkere i tro-
en på å lykkes enn frykten for å feile. Å tørre 
og våge har så langt vært en suksess for 
meg, sier Cecilia og utdyper ytterligere:

– Jeg er dønn ærlig
– Med dette showet føler jeg at jeg kommer 
mer fram som artist. Det blir en konsertver-
sjon som jeg tror er noe nytt og annerledes 
ved måten å kommunisere med publikum 
på gjennom sangene og historiene jeg for-
teller. Jeg er dønn ærlig og forteller om det 
jeg har opplevd, fra dype daler til store høy-
der. Hvis min stemme kan inspirere andre 
vil det bety mye for meg, sier hun.

– Ofte kontakt med pappa
Under årene i USA innrømmer hun at turer 
hjem til Harstad ikke lot seg gjøre så ofte 
som hun ønsket.

– Jeg var sist hjemme i august i fjor, men 
har likevel ofte kontakt med pappa, (Boa 
Knutsen, red, anm.). Uansett hvor jeg be-
finner meg vil Harstad alltid ha en plass i 
mitt hjerte, sier Cecilia.

– Det hadde vært fantastisk
Når vi til slutt spør henne om det er mulig at 
hennes show kan bli satt opp i Storsalen i 
Harstad Kulturhus, svarer hun:

– Selvfølgelig vil det kunne latt seg gjøre. 
Det hadde vært fantastisk å ha fått vist dette 
for Harstads innbyggere en eller annen 
gang. Så får bare tiden vise hva som skjer, 
og om det skjer, sier Cecilia Lima Knutsen.

KJENDISMØTE: Da Cecilia Lima Knutsen holdt konsert i Los 
Angeles i fjor troppet superstjernen Chers samboer Kofi opp.  
 FOTO: PRIVAT

ON STAGE: Her er Cecilia på scenen under fjorårets show i Hollywood.   FOTO: PRIVAT

HARSTAD-HISTORIER: Under showet i juli forteller Cecilia mellom sangene historier 
fra Harstad og hvordan det er å bo nord for Polarsirkelen.   FOTO: PRIVAT

HJEMMEBESØK: En tur til hytta ved Steinsåsvannet prøver hun å få til når hun 
besøker Harstad.   FOTO: PRIVAT

�Mellom hver sang forteller jeg historier om hvordan det 
har vært å vokse opp i en liten by nord for Polarsirkelen, 
om nordlyset, mørketiden og midnattssola.
 Cecilia Lima Knutsen

Many may remember her as Cecilia 
Knutsen, the girl who, after finishing 
music education in high school at 
Heggen, she moved to Oslo at the age 
of 18 to study singing at the conserva-
toire of music. At age 15, she had 
already won the talent competition for 
Northern Norway, and her path within 
music had for long been clear.

- I wanted to sing classical music
- I remember auditioning for Arne 
Bendiksen's record company. They 
wanted me to sing pop songs, but I 
didn't want to. It was more the classic 
way I wanted to go. My heart wanted to 
sing classical music, says Cecilia.

Many things indicate that the choices 
she made then, and the choices she 
made later in life, have brought her far 
as an artist. Few from Harstad can show 
a similar touring, which has brought her 
to Asia, Oceania, North America and 
Europe.

On stage in Grieg-hallen
After 12 years in the US over two 
periods, 

 most of them in Los Angeles, seven album 
releases and 300,000 records sold, she 
and her husband chose to move home to 
Norway in 2017, and they now live in 
Svelvik.
That did not mean that Cecilia chose to put 
her singing career on the shelf. Last year 
she held her first show in Los Angeles. In 
just over two weeks, she will be on stage at 
Grieghallen in Bergen, at  artist Linda 
Fosse's show "Follow the Dream". Then it's 
off to Los Angeles for the premiere of her 
own "One Woman Show".

Periods of ups and downs
- After the overwhelming response I got 
after the show last year, I regained my faith 
that this is what I want to do. There have 
been periods of ups and downs the past 
years, where at times I thought my career 
was over. But now I'm going full speed 
ahead and believe the showcase in Beverly 
Hills will be a hit, says Cecilia, who adds 
that she has invited people from both the 
music business and media to the show.
- I know that there will be people from Las 
Vegas coming to the show, whatever that 
means if they like it, she says with a slight 
chuckle.

Harstad stories: In her July show, Cecilia tells stories from Harstad 
and how it was to live above the Arctic Circle.           Photo: Private

Home visit: She always tries to include a trip to the cabin at Steinsås-
vannet when she visits Harstad.                                    Photo: Private

On stage: Cecilia on stage during last year’s show in Hollywood.                                                                                                 Photo: Private
Stories from Harstad           
The fact that she has not forgotten 
her roots is evident in her show, 
based on what she is telling.
- Between the songs I tell stories 
about how it was to grow up in a 
small town north of the Arctic Circle, 
about the Northern Light, the Polar 
Night, and the Midnight Sun. These 
are stories many find exotic. I have 
even included a story from my 
childhood where we often had to eat 
fish because it was healthy and 
good for you, she says with a laugh.

- Interested in the spiritual life
From the start of her career, Cecilia 
has been very interested in the 
spiritual, which is reflected in her 
songs. This has been essential to 
her success in the spiritual and New 
Age arenas, especially in the US 
and Asia where these genres are 
common.

Celebrity meeting: When Cecilia performed her 
concert in Los Angeles last year, Kofi, who is also a 
close friend of Cher, came to hear her sing.  
                                                             Photo: Private

- I have never regretted my choices  
or those together with my husband, 
like when we sold everything we 
owned and moved to the US. I’m 
proud of my life. It has been a lot of 
patience and hard work, but now a 
new chapter of my life is starting, 
and my belief in success has to be 
stronger than the fear of failure. To 
dare to try has so far been a 
success for me, says Cecilia and 
elaborates further:

- I’m dead honest
- With this show I feel I show more 
of myself as an artist. It is a concert 
v e r s i o n w h i c h I b e l i e v e i s 
something new and different in the 
way of communicating with the 
audience though my songs and 
stories. I’m dead honest and telling 
about what has happened to me, 
from the deep valleys to the highest 
peaks. If my voice can inspire 
others, it will mean everything for 
me, she says.

- Frequent contact with dad
During the years in the US, she ad-
mits that trips home to Harstad has 
not been as often as she wanted.
- I was home in August last year, 
but have frequent contact with dad. 
No matter where I am in the world, 
Harstad will always have a place in 
my heart, says Cecilia.

- It would have been great
When we ask her if it is a possibility 
that her show will be performed at 
the great hall in Harstad  cultural 
center, she answers:
- Of course, that could be possible. 
It would have been great to perform 
my show in Harstad when it 
becomes possible. Let’s see what 
the future brings, says Cecilia.

Between my songs I tell stories about how it was to grow 
up in a small town north of the Arctic Circle, the Northern 
Light, the Polar Night, and the Midnight Sun.

- Interested in the spiritual life

- I’m dead honest

- Frequent contact with dad

- It would have been great

On stage in Grieg-hallen

- I wanted to sing classical music

Periods of ups and downs


